

For Immediate Release: September 14, 2015



TORONTO/OTTAWA: The custodial board of the *Canadian Conference of the Arts* has reactivated the organization for the purpose of arts advocacy and dissemination of information during the current federal election. Although previously suspending its operations in 2012 after 67 years due to catastrophic cuts in funding, the organization is still alive and the board feels that this election is too important to not become involved.

To this end, the organization has re-energized its social media presence, its Facebook page and its website as sources of information regarding the October 19 election. It will also act as a source for tangibles in the form of an “I Vote Arts and Culture” button and other election materials for its former members. The Chair of the CCA, Kathleen Sharpe, says “The current CCA board felt it was crucial to join our friends at the Canadian Arts Coalition, Equity and others to get the arts vote out. Culture is not only important to Canada as our identity, but the creative sector is essential to Canada’s economic success in the 21st century. Get out and vote!.”

**I VOTE
ARTS
&
CULTURE**

Media Contact:
Vivia Kay
416-867-9165 or 647-828-1176
vivia@caea.com

Facebook: <https://www.facebook.com/CanArts>
website: ccarts.ca

Pour publication immédiate: 14 septembre 2015



TORONTO/OTTAWA : Le conseil d'administration de la *Conférence canadienne des arts* a réactivé l'organisation afin de distribuer de l'information et du matériel de représentation lors de la présente élection fédérale. Bien qu'après 67 ans d'existence, la CCA ait suspendu ses activités en 2012 par suite de l'élimination d'une partie importante de son financement, l'organisme est toujours vivant et le conseil d'administration considère que l'élection en cours est si importante qu'il ne saurait être question de ne pas s'y impliquer.

C'est donc à cette fin que l'organisation a réactivé sa présence sur les médias sociaux, sa page Facebook et son site internet comme sources d'information concernant le scrutin du 19 octobre prochain. On fournira également du matériel électoral aux anciens membres ainsi que des macarons « I vote Arts and Culture » (disponibles en anglais seulement. Selon la présidente du conseil, Mme Kathleen Sharpe, « Le conseil d'administration de la CCA estimait qu'il était nécessaire de se joindre à nos amis de la Coalition canadienne des arts, de la Canadian Equity et aux autres organismes afin que le vote des arts sorte. Non seulement la culture est importante pour notre identité, le domaine de la création est essentiel au succès économique du Canada au 21^e siècle. Allez voter! »

**JE VOTE
ARTS
et
CULTURE**

Contact médias :

Alain Pineau

613-293-6199 - apineau1@gmail.com

Facebook: <https://www.facebook.com/CanArts>

website: ccarts.ca